

SNQA

上海恩可埃认证有限公司

职业健康安全管理体系认证证书

注册号：C15519S20005R0M

兹证明

浙江华正新材料股份有限公司

统一社会信用代码：9133000074771866XW

经营地址：浙江省杭州市余杭区余杭街道华一路2号1#、2#厂房

注册地址：浙江省杭州市余杭区余杭街道华一路2号

邮政编码：311121

职业健康安全管理体系

符合GB/T 45001-2020/ISO 45001:2018标准

管理体系覆盖范围

环氧玻璃布覆铜箔层压板的设计和制造

初次发证日期：2019-12-17

本次发证日期：2020-11-02

证书有效期至：2022-12-16

上海恩可埃认证有限公司

签发人：包勇伟



上海恩可埃认证有限公司地址：

中国（上海）自由贸易试验区东方路985号16楼D室 邮编：200122

本证书在国家规定的各行政许可、资质许可有效期内使用有效

获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格，此证书方继续有效

证书有效性可通过网站：www.snqa.com.cn查询，也可二维码查询

本证书信息可在国家认监委网站www.cnca.gov.cn查询



中国认可
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C155-M

S N Q A

Shanghai NQA Certification Co., Ltd

CERTIFICATE OF OCCUPATIONAL HEALTH AND SAFETY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATION

Certificate No. C15519S20005R0M

This is to Certify that the Occupational Health and Safety Management System of

ZHEJIANG WAZAM NEW MATERIALS CO., LTD

Unified Social Credit Code : 9133000074771866XW

Operation Address: 1 #, 2 # FACTORY BUILDING, NO.2 HUAYI RD, YUHANG ST, YUHANG DISTRICT, HANGZHOU CITY, ZHEJIANG PROVINCE, CHINA

Registered Address: NO.2 HUAYI RD, YUHANG ST, YUHANG DISTRICT, HANGZHOU CITY, ZHEJIANG PROVINCE, CHINA

Post Code : 311121

Is in conformity with

GB/T 45001-2020/ISO 45001:2018 Standard

This certificate is valid to the following product(s)/service(s)

Design and manufacture of epoxy resin glassfiber fabric copper clad laminate

Issue Date: 17 December 2019
Reissue Date: 02 November 2020
Valid Until: 16 December 2022

Shanghai NQA Certification Co., Ltd.

Signer: 



Address:

Room D, Floor 16, No. 985, Dongfang Road, China (Shanghai) Pilot Free Trade Zone, Shanghai, China
This certificate is valid within state - specified validities of administrative and qualification licensing.
The effectiveness of this certificate shall be maintained by regular surveillance audit, the validity of the certificate can be inquired through www.snqa.com.cn or by QR code.

The information of this certificate available for inquiry on CNCA's website: www.cnca.gov.cn.



中国认可
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C155-M